
Consiliul de Administraţie
Procesul-verbal

-  29 septembrie 2008 -

Participare: au participat membrii Consiliului de Administraţie, cu excepţia doamnei 
Bogdana Balmuş.

Invitaţi:  Constantin  Postaşu,  Constantin  Sârbov,  Nicolae  Şilcov,  Iolanda  Sudiţoiu, 
Constantin  Puşcaş,  Doru  Ionescu,  Pavel  Ionescu,  Nicoleta  Balaci,  Mariana  Milan, 
Liliana Hinoveanu, Andrei Calora, Ion Apostol

Ordinea de zi

1. Aprobarea Bugetului rectificat de venituri şi cheltuieli al Societăţii Române de 
Radiodifuziune pe anul 2008 

– Constantin Puşcaş

Diverse  
 Informare referitoare la integrarea jurnaliştilor de la BBC

– Pavel Ionescu

 Informare privind realizarea pachetelor de playlist 
  pentru Radio România Actualităţi

– Doina Jalea

Spre informare

 Rezultatele financiar-contabile ale SRR la 31 iulie 2008
– Constantin Puşcaş

 Informare referitoare la derularea sistemului de achiziţie a carburantului cu 
ajutorul cardurilor de credit

– Ludovic Albu

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi.



Au fost adoptate următoarele hotărâri:

1. Consiliul  de  Administraţie  a  aprobat,  la  propunerea  Comitetului  Director, 
rectificarea bugetului pe anul în curs, prin majorarea fondului de salarii cu 6%, 
începând cu data de 1 septembrie 2008.

Structura votului: 8 voturi pentru; 2 voturi împotrivă – Răzvan Dumitrescu şi 
Adrian Moise

2. Consiliul de Administraţie a hotărât ca repartizarea fondului de 6 % să se facă 
în mod egal pentru toţi salariaţii SRR.

Structura votului: 7 voturi pentru; 3 abţineri – Mirela Fugaru, Maria Ţoghină şi 
Hugo Agoston

Conţinutul dezbaterilor este cuprins în înregistrarea audio a şedinţei.
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